
 

NORDVESTSKOLEN 

SKOLEBESTYRELSESMØDE  

5. september 2019 kl: 19.00 - 22.00 på LGS 

Dagsorden 

 
 

1. Meddelelser  
 
 
Elevrådsrepræsentanter: 
De er med næste gang, når der har været valg. 
  
Medarbejderrepræsentanter: 
  
Højene: 
Ingen repræsentanter til stede. 
 
Lundergård: 
Vi er kommet godt i gang 
 
Bjergby: 
Ingen repræsentanter til stede. 
  
Skolebestyrelsesformanden: 
 
Ref: 
Er blevet inviteret til møde med BFUudvalget 30/9 2019 vedr. den nye tildelingsmodel.  
Lars og Rasmus deltager 
Michael kalder ind til formøde vedr. dialogmøde på BFU, når programmet foreligger.  
 
 
 
 



 
Ledelsen: 
 
Ref: 
Invitation fra Skole og Forældre på Hotel Nyborg Strand den 15. og 16. november. Hvem har et ønske om at 
deltage? 
SHI vil gerne mødes med skolebestyrelsen vedr. en ny bane i Højene. De får 15 minutter under et punkt ved 
det næste bestyrelsesmøde. 
Der er en udfordring i forhold til buskørsel fra Bjergby skole. Udfordringen består i, at nogle elever venter 
næsten en time på bussen, hvilket en gruppe forældre finder uhensigtsmæssigt. En anden problematik i den 
forbindelse er, at der kan være et stykke vej hen til busstoppestedet for eleverne. Som skole har vi dog 
ingen indflydelse på buskørslen. 
En 6. kl. på Højene Skole bliver filmet af TV2 til et indslag vedr. hvad børn er optaget af i dag. 
 

 
 

2. Forslag til mødekalender 
- 4/9 LGS, 22/10 HS, 18/11 BS, 12/12 LGS, 23/1 HS, 24/2 BS, 18/3 LGS, 27/4 HS, 18/5 BS, 16/6 LGS 
 
Ref:  
Godkendt 
 
  
 

3. Ungestrategien 
- orientering om Hjørring kommunes ungestrategi – hvor langt er vi 
 
Ref:  
Punktet skydes til næste møde 
 

4. Opfølgning og justering af årshjul 
- Herunder fastlæggelse af det videre forløb med: 
- ITpolitik 
- Udeområderne 
 
Ref:  
Punktet skydes til næste møde 

 
 

 
5. Orientering om budget 2019 

– status, manglende godkendelse, budget 2020 m.m. 
 
Ref:  
Vi kører videre uden noget godkendt budget. 
På nuværende tidspunkt er der et samlet overforbrug på skoleområdet i kommunen på 1.600.000 kr. 
Skolerne er blevet bedt om at se på, om der er mulighed for yderligere besparelser. 
Lisbeth kommer til næste bestyrelsesmøde og fremlægger budgettet. 

 
 
 
 



 
6. Opfølgning på manglende bestyrelsesmedlemmer 

- Hvordan håndterer vi det – MH orienterer 
 
Ref: 
Der mangler to medlemmer i bestyrelsen. 
Lars og Michael tager initiativ til suppleantmøde/bestyrelsesvalg. 
 

7. Evt  
 
Rasmus:  
Skaterrampen på Højene skole. En gruppe personer er kede af rampens placering. Der er ønske om at se på 
muligheden for, at den kan flyttes. Der opleves nogle udfordringer vedr. SFO. SHI er yderligere træt af at 
rydde op på skaterbanen. – Michael oplyser, at teknisk forvaltning har været indover placeringen og 
rammen kan ikke bare lige flyttes, da der er krav til afstand, støj m.m. Personalet vil forsøge at håndtere 
problemet. 
 
Sag vedr. It fra Line 
Det ser ud til, at skolens netværk på Bjergby skole er blevet hacket. Det drejer sig om en enkelt lærer, hvor 
der tilsyneladende har været nogen inde på hendes profil. It-afdelingen har lukket ned for den pågældende 
profil, og ‘renset’ netværket. 
 
Høringsvar i forbindelse med styringsvedtægt 
 
Ref 
Se vedlagte. 
 

 
 
Fraværende: 
 Kenneth Nielsen, Jilvana Undall-Behrend, Lise Steiniche, Line Munch, Linda Vejby Fynshave 


